
Beste griffie, 

 

In aanvulling op de vragen van Menno (VVD) nog de volgend ervaren van mijn kant / vanuit D66 (is 

een gezamenlijk verzoek);  

- is er een visie(document) op veiliger verkeer voor Rijswijk? 

- zo nee, bent u van plan of bereid dit op te stellen? 

- kunt u hierbij de Mogelijkheid bekijken om voetgangers en fietsers slimmer, sneller en veiliger over 

kruispunten te leiden. 

 

Groeten Elze 


